
Zápis č. 1/2024 z jednání KŽP ze dne 20.3.2024 v 19.30 hodin v místnosti knihovny na OÚ 

Přítomní: 

Jarmila Tupá, Petra Šujanová, Lubica Pekarovič, Martin Tupý 

Omluven: Tereza Bajerová 

Nepřítomen: Igor Novák 

Hosté: Jiří Horňák, p.Hradečný, P.Matuška, p. Vojáček 

Program: 

1. Projednání plánovné výsadby u vodárny. 

2. Projednání záměru budování nového hřiště  na p.č.1503. 

3. Stav výsadny Jabloňový sad. 

4. Informace o kácení na katastru. 

5. Informace o kolaudaci a výsadbě u protipovodňového opatření. 

6. Zřízení místa na kompostování a štěpkování, řešení pálení větví. 

K bodu č.1: Komise navrhla plánek výsadby na pozemku u vodárny s dodržením ochranného 

pásma vysokotlakého plynu a přítomní souhlasí. Výsadba je dle možností plánovaná na podzim 

2024. Vedení obce bude dodán předbězný seznam stromů a keřů k objednání. 

K bodu č.2: Přítomný pan Hradečný za komisi rozvoje seznámil přítomné se záměrem využití 

nově zakoupeného pozemku p.č. 1503   na vybudování hřiště se zázemím pro sportovní aktivity. 

K bodu č.3: Přítomný pan Horňák seznámil přítomné se situací ohledně jednání s majitelem 

ostatních ploch „Jabloňový sad“  dle navrženého projektu výsadby. Dne 3.4.2024 bude svolána 

schůzka s obyvateli této lokality. Dojde k přípravě ploch a v termínu 18-20.4.2024 je plánovaná 

společná svépomocná výsadba.  

K bodu č.4: Komise doporučuje udělat osvětu k probíhajícímu kácení na pozemcích, které nejou 

obecní a kácení probíhá za účelem údržby a budoucch projektů. 

K bodu č.5: Dle informací pana Horňáka doposud záměrně neproběhla kolaudace 

protipovodňového opatření. Vedení obce souhlasí se započetím výsadby zeleně v tomto projektu.  

K bodu č.6: Doposud nebylo určeno místo ke kompostování, štěpkování se řeší záměrem koupení 

štěpkovače na dotaci. Ukládání větví je možné po domluvě s vedením obce. 

 

 

Za komisi Jarmila Tupá 


